
A.B. 24/80 ZIENSWIJZEN OP BEGROTING 2025

Deelnemer Zienswijze 

ja/nee

NR Inhoud Reactie SVHW Aanpassing 

begroting

Altena nee

Alblasserdam ja 1 Zoals bij u bekend is, hebben gemeenten vanaf 2026 vanwege een lagere

algemene uitkering uit het gemeentefonds te maken met financiéle

uitdaging. Het komt erop neer dat gemeenten hun taken moeten uitvoeren

met minder financiéle middelen. Wij zijn daarom, net als vele andere

gemeenten, gestart met een bezuinigingsproces. De noodzaak voor een

bezuinigingsproces is voor onze gemeente groter dan die van de

gemiddelde gemeente. Wij zijn genoodzaakt al voor 2025 keuzes te maken

om financieel gezond te blijven. Het doet ons mede daarom ook goed in de

aanbiedingsbrief bij de ontwerpbegroting 2025 te lezen dat u ook aandacht

heeft voor mogelijke besparingen.

Bij deze besparingen valt ons op dat deze vooral betrekking hebben op

externe ontwikkelingen. Wij zijn ons ervan bewust dat er geen grote

ombuigingen zijn te realiseren bij een beleidsarme uitvoeringorganisatie.

Toch zien we ook dat de schaal van uitvoering toeneemt en er daarmee ook

kansen ontstaan de efficiency verder te verbeteren. We vragen u daarom

voor 2025 een besparing te realiseren door een jaar indexering in de eigen

begroting of organisatie op te vangen, waarmee ook uw organisatie een

bijdrage kan leveren aan de opgaven van de gemeenten.

In de AB vergadering van 3 juli jl. is de memo “bezuinigingsopgave 2025” geagendeerd. 

Hierin is aangegeven met welke kosten de begroting 2025 kan dalen door voortschrijdend 

inzicht in het aantal bezwaren en het aanscherpen van de overige beïnvloedbare kosten. 

Ten opzichte van de concept begroting kunnen we de kosten met € 1.034.000 (ca. 6%) 

verlagen.

Nee

Albrandswaard nee

Barendrecht nee

Drimmelen Geen reactie

Goeree-Overflakkee ja 1 Met de presentatie van de Voorjaarsnota van het Rijk is het ‘ravijnjaar’ naar voren getrokken. 

Gemeenten krijgen al in 2025 te maken met grote tekorten. Deze ontwikkeling zorgt ervoor dat in 

2025 al ingrijpende maatregelen nodig zijn om te komen tot een structureel sluitende 

gemeentelijke begroting. In het licht van de gewijzigde situatie zijn wij genoodzaakt u op te 

roepen om te anticiperen op de ontwikkelingen vanaf het jaar 2025. De conceptbegroting hebben 

we van u ontvangen. Logischerwijs heeft u nog geen mogelijkheid gehad om eventuele 

bezuinigingen in de conceptbegroting te verwerken. Wij verzoeken u daarom om de beschikbare 

middelen voor 2025 en de volgende jaren nog efficiënter en effectiever in te zetten. Wij verzoeken 

u te anticiperen op de ontwikkelingen, terughoudend te zijn in de uitgaven van uw 

gemeenschappelijke regeling en het maken van slimme en effectieve beleidskeuzes die recht doen 

aan de financiële vooruitzichten. 

Het efficiënter inzetten van de beschikbare middelen is al beschreven onder ad 1 onder 

verwijzing naar de genoemde memo. 

Nee

2 Wij vernemen graag initiatieven van uw zijde die bijdragen aan dit doel en gaan daarover graag 

met u in gesprek. Wij vragen u vanaf heden de gemeente regelmatig te informeren via o.a. P&C 

documenten over de voortgang en ontwikkeling van uw initiatieven om de bijdrage aan de 

gemeenschappelijke regeling te beperken.

Het spreekt voor zich, dat we in de P&C documenten aandacht besteden aan de realisatie 

van de voorgenomen besparingen mede in relatie tot het afwikkelen van de bezwaren en de 

realisatie van de strategische doelen.

Nee

Hardinxveld-Giessendam nee

Hoeksche Waard ja Gemeenten hebben vanaf 2026 grote financiële uitdagingen door afnemende Rijksmiddelen 

(“ravijnjaren”). Vanaf dat jaar stelt het Rijk € 3 miljard minder beschikbaar uit het gemeentefonds. 

Als het Rijk blijft vasthouden aan deze bezuiniging op het gemeentefonds, zijn scherpe keuzes 

helaas onvermijdelijk. Dat heeft uiteraard ook gevolgen voor de inwoners, bedrijven en 

maatschappelijke instellingen.

Ook voor gemeente Hoeksche Waard is bovenstaande van toepassing. De komende periode gaan 

wij daarom samen met de gemeenteraad, onderzoeken welke beleidskeuzes wij kunnen maken 

om te komen tot een structureel sluitende begroting.

Een aantal gemeentetaken worden door u als gemeenschappelijke regeling uitgevoerd. Voor 

gemeente Hoeksche Waard betreft de totale bijdrage aan uw gemeenschappelijke regelingen € 

1.440.000. Hierdoor is het van belang om ook de taken die u voor ons uitvoert, kritisch tegen het 

licht te houden.

In de begroting 2025 hebben wij geconstateerd dat SVHW reeds naar besparingen aan het kijken 

is door middel van het onderzoeken van de 4 sporen. Wij volgen een verdere uitwerking met 

belangstelling en zien deze graag tegemoet.

Zie hiervoor de toelichting bij de gemeente Alblasserdam en de gemeente Goeree-

Overflakkee. Het volgen van de diverse sporen nemen we mee in de P&C producten.

Nee

Krimpenerwaard nee
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Lansingerland Ja 1 Voor wat betreft de Ontwerpbegroting SVHW 2025 heeft het Algemeen Bestuur een belangrijke 

stap in constante en stabiele deelnemersbijdrage voor 2025 en verder. In onze optiek is dat 

belangrijk; onze zienswijze is daarom ook instemmend.

Wel vragen wij voor 12 juli een financiële uitwerking van de memo afwijking eerste 

begrotingswijziging 2024 en begroting 2025 van 6 juni 2025 op de deelnemersbijdrage van 

Lansingerland van 2025 en verder.

Dit overzicht is op 17 juli 2024 aan alle deelnemers toegezonden. Nee

Nieuwkoop ja 1 Wij vragen aan de SVHW om te anticiperen op de gemeentelijke bezuinigingsopdracht. Het 

financiële perspectief van de gemeente Nieuwkoop daalt vanaf 2025. In onze kadernota 2025 

komen maatregelen om de begroting structureel sluitend te gaan krijgen. Daarbij kan helpen te 

kijken naar wettelijke/ bovenwettelijke taken en ook naar vrije beleidsruimte bij wettelijke taken. 

Om te anticiperen op de tekorten aan gemeentelijke middelen vragen wij de SVHW om hierin een 

aandeel te nemen. Dat betekent wat ons betreft een beleidsarme begroting en waar mogelijk een 

daling van de kosten.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

Daarnaast stijgt het aantal deelnemers bij de SVHW. Daarin verwacht de gemeente Nieuwkoop ook 

een daling van de deelnemersbijdrage als gevolg van schaalvoordelen.

Zie hiervoor de antwoorden op bij de gemeente Alblasserdam en de gemeente Goeree-

Overflakkee. 

Nee

Ridderkerk nee

Voorne aan Zee Geen reactie

WSHD Geen reactie
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